
Årsmøte i Nesbyen – Hedalen Veglag 29.5 2020 på 
Thoen Hotell Nesbyen 

 

Til stede: Nils Sætrang, Bernt Stuvebakken, Ole Håkon Storeli, Harald Liodden,  
Svein Gunnar Huset, Tor Anders Perlestenbakken, Olav Kristian Huseby, Gunnar 
Høgfoss, Svein Arild Damslora, Lars Helge Brattested, Bjørn Andersen, Nub Arild 
Østenfor, Lise Sliper Øye, Sigvald Thoen og Bjørn Rune Bakke (regnskapsfører).  

 
Sak 1: Godkjenning av innkalling og saksliste 
 Enstemmig godkjent 
 
Sak 2: Valg av møteleder, referent og to til å underskrive protokoll 

Tor Anders Perlestenbakken ble valgt til møteleder. Harald Liodden velges 
som referent. Til å skriver under protokollen ble valgt Svein Gunnar Huset og 
Svein Arild Damslora. 
 

Sak 3: Styrets årsmelding for 2019 
Sekretæren leste opp årsmeldingen. Årsmeldingen ble enstemmig godkjent. 
  

Sak 4:  Regnskap for 2019 
Regnskapsfører gikk gjennom regnskapet punkt for punkt. 
Revisjonsberetningen ble referert. 
Regnskapet ble enstemmig godkjent. 
 

Sak 5:  Fastsetting av godtgjørelse for styremedlemmer  
Vedtak: Godtgjørelsen blir uforandret. 
 

Sak 6: Styrets forslag til budsjett for 2020 
Styreleder uttrykte stor usikkerhet knyttet til budsjettet grunnet Corana krisen, 
bortfall av moms og indeksregulering av bomsatsene. 
Regnskapsfører gikk gjennom budsjettpostene. 
Budsjettet ble enstemmig godkjent. 

 
Sak 7: Valg av leder, nestleder, sekretær og en styremedlem med varamenn. 

Bernt Stuvebakken er gjenvalgt av Vassfarvegen med Karin Kvarteig som 
vara for to år 
Harald Liodden med vara Mari Olea Lie er valgt av Sør-Aurdal kommunestyre 
for to år. 
Nils Sætrang trekker seg som formann, og som ny velges Ole Håkon Storeli 
for ett år. Som nestleder velges Nils Sætrang 
Som sekretær fortsetter Harald Liodden. 
 

Sak  8: Valg av revisor 
Frodig Økonomi AS v/Geir Olav Brøto fortsetter som revisor. 
 
 
 



Sak 9:  Referatsaker 
1. Orientering om nytt bomsystem: 

Årsmøtet gir tilslutning til at det anskaffes nytt bomsystem fra Nortronic 
med det mål å ende opp med et system basert på kamera og 
skiltgjenkjenning. 

2. Leder ønsket innspill til langtidsbudsjettet: 
Det ble uttrykt at smertegrensen er nådd m.h.p. bomsatsene, og at 
langtidsbudsjettet må forskyves i tid. 

 
 

 
Svein Arild Damslora     Svein Gunnar Huset 

 (sign)       (sign)   


